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Aanwezig: 
 
VACHA 1e afdeling VV:     Erik De Bie 

VACHA 2de: afdeling VV:    Steven Van Geeteruyen 

VACHA 3de afdeling VV:    Stefan Leunen 

Antwerpen:      Chris Zoldermans 

Oost-Vlaanderen:     Paul De Clippeleir, Marnix Roelands 

West-Vlaanderen:     Peter Bincquet 

Limburg:      Sigrid Bonneux (Teams), Pierre Deckers 

Brabant Voetbal Vlaanderen:    Jan Van Hout, Jeroen Truyens 

Futsal:       Etienne D’Eer, Francois Hoogers 

Vrouwenvoetbal:     Ann Van Leuvenhage 

Recreatief voetbal:     Giel Verhelst 

Vertegenwoordiging van de Refs:   Marc Van Craen (Teams) 

Vertegenwoordiger Hoge Raad KBVB:   Wim Fonteyn 

Vertegenwoordiger Bestuur VV:   Jan Brouwers 

Leden van het Bestuur VV:  Bart Timmermans, Luc Verdood, Jorg Keldermans 

Algemeen Directeur:     Philippe Rosier 

Sporttechnisch Departement: Bob Browaeys (Teams), Kevin Van de Wiele 

(Teams) 

Voorzitter VSC:      Bart Neven 

Secretaris VSC:      Nand De Klerck 

 

 

   

 

Verontschuldigd: 
 

West-Vlaanderen:     Walter Lava 

Vrouwenvoetbal:     Patrick Cool 

Antwerpen:      Herman Geerts 

Minivoetbal:      Christophe Fredrick 
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1. Goedkeuring verslag VSC 09-12-2023 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Briefwisseling 

 

Er is geen briefwisseling te melden. 

 

3. Agenda HORA 15-01-2024 

 

Verslag d.d. 27.11.2023, 11.12.2023 en 20.12.2023 
 
Verslag 11-12-2023: typo bij effectieve speeltijd: in werking vanaf 01-07-2024 i.p.v. 01-07-2023. 

 

Teksten gestemd op 11.12.2023 en 20.12.2023 
 
Binnenkort volgt een steeds up-to-date presentatie, bestemd voor onze liga’s en verstandhoudingen. 

 
(23-14) Gewone en tijdelijke transfers 
 
Steven Van Geeteruyen: als een speler op 15 augustus een overgang wil maken, en de club niets doet, 

komt hij over op 15 september naar de nieuwe club. Hij/zij is dan wel niet speelgerechtigd gezien de 

transfer buiten de periode is goedgekeurd? 

 

Marnix Roelands: dat is zonder deadline van 30 kalenderdagen ook het geval.  

 

Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel.  

 
(23-16) Minivoetbal 
 
Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel.  

 
(23-19) Afwezigheid van een ploeg 
 
Marc Van Craen: ACFF heeft dit gevraagd wegens tegenstrijdigheid in het reglement. Volgens mij 

bewust dit op foute lezing van het artikel. Het reglement bedoelt dat de afwezige ploeg maximaal 10 

minuten te laat mag aantreden. We zouden kunnen verfijnen of verduidelijken, maar eigenlijk is er 

nooit twijfel over geweest. Wat we wel niet mogen doen is het opstellen dat effectieve wachttijd voor 

afwezig ploeg 30 minuten wordt. 

 

Bart Neven: bij het informatiestreepje moeten we 10 minuten vermelden, dat zou het duidelijk maken. 

 

Voetbal Vlaanderen zal die 10 minuten proberen toevoegen in de tekst om duidelijkheid te creëren.  
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(23-20) Speelbeperkingen in geval van een gewone transfer 
 
Bart Neven: enkel bij de provincies is deze beperking er nog.  

Jeroen Truyens: in Vlaams-Brabant zouden we graag ook de lijn van de KBVB volgen en dit afschaffen 

voor provinciaal voetbal. Er moet dan wel een nieuwe tekst komen. 

 

Alle andere provincies kunnen zich hierbij aansluiten. Dit zal op deze manier vermeld worden in de 

Hoge Raad. 

 
(23-26) Aantal spelers op het wedstrijdblad 
 
Er komt een werkgroep over de Beker van België waar dit besproken kan worden op de lange termijn.  

 

Steven Van Geeteruyen: vanuit VACHA is men geen voorstander van deze wijziging, die dan maar voor 

5 maanden zou standhouden? Daarnaast zijn we ook principieel niet akkoord. 

 

De Vlaamse Studiecommissie kan dit niet goedkeuren. 

 
(23-28) Uitrusting futsal 
 
Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel.  

 
(23-29) Fusies en andere structurele wijzigingen 
 
Steven Van Geeteruyen: VACHA is voor het principe maar er zitten wel enkele foutjes in. B3.54 – letter 

D: een feitelijke vereniging kan geen ‘passief’ hebben.  

 

Jeroen Truyens: B3.54 – letter B: bewijs van neerlegging i.p.v. effectieve publicatie in het Belgisch 

Staatsblad is misschien beter gezien er soms grote wachttijden zijn. 

 

Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel maar vraagt nog enkele kleine aanpassingen. 

 
(23-30) RIO toeschouwers 
 
Stewards mogen sinds kort de identiteitskaarten opvragen. Gezien deze wetswijziging is het een 

handig instrument voor onze clubs. 

 

Jeroen Truyens: B9.1 ‘zij het’ of ‘al dan niet’ – één van deze 2 zaken kunnen geschrapt worden. 

Artikel P – Artikel 5: ‘of’ hoeft daar niet te staan. 

 

Voetbal Vlaanderen zal de opmerkingen maken en gaat akkoord met dit voorstel.  

 
(23-31) Impact van een negatieve beslissing op de eindronde voor het behoud of de promotie naar 
afdeling 1A 
 
Enkel relevant voor de Pro League. 
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(23-32) Verhaal bij het Belgisch Centrum voor Arbitrage en Mediatie in de sportsector 
 
Dit gaat over een verduidelijking en gelijke behandeling van alle partijen. 

 

Marnix Roelands: verschil met 2 werkdagen en 3 werkdagen? Dit kan een vergissing zijn in B11.276 en 

B11.277. De vraag zal gesteld worden. 

 

Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel.  

 
(23-33) Play-offs in IP ACFF 
 
Enkel relevant voor ACFF. 

 
(23-34) Licentie 1e afdeling Voetbal Vlaanderen 
 
Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met deze teksten en de onmiddellijke inwerkingtreding. 

 

(23-35) Periode voor de gewone transfer 
 
Dit zal definitief worden vanaf 01-07-2024. 

 

Voetbal Vlaanderen gaat akkoord met dit voorstel.  

 
Aanvraag tot interpretatie door de Hoge Raad 
 
Francois Hoogers: dit zou toch een reglementswijziging moeten zijn, en geen interpretatie. Kan leiden 

tot misbruik wanneer speler van ploeg A naar buitenland gaat en dan naar ploeg B, terwijl hij eigenlijk 

altijd al voor ploeg B wou spelen.  

 

Jorg Keldermans: het gaat niet over goedkeuren en afkeuren, het gaat over interpreteren. Er is ook 

geen verschil in veldvoetbal of futsal. Een speler kan makkelijk naar buitenland gaan en dan 

terugkomen.  

 

Marnix Roelands: dit werd in het verleden ook al vaak ‘misbruikt’. Dit is eigenlijk weinig nieuws.  

 

Philippe Rosier: is dit een achterpoortje dat we moeten sluiten? 

 

Jan Brouwers: B-reglement zegt ‘neen’ en F-reglement zegt ‘ja’.  

 

Jeroen Truyens: indien vertrek en terugkomst binnen zelfde seizoen is, kan het niet.  

 

We zullen het advies van het legal department van de KBVB afwachten en dan bepaalde positie 

innemen. 
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4. VV-23-08: financiële toekomst amateurvoetbal 

 

Steven Van Geeteruyen: VACHA heeft wijziging gevraagd op vraag van de AV van VACHA. Op basis 

van deze vraag is er opnieuw werkgroep samengekomen. Vanuit de werkgroep is dit voorstel 

opgemaakt m.b.t. het opladen van contracten. Dit lijkt mij een goed compromis, de club moet zelf een 

kwalificatie geven van de overeenkomst en een controle is nog steeds mogelijk. 

 

Jeroen Truyens: B3.97 schrappen wat tussen haakjes staat, het juiste is de opsomming van de 

overeenkomsten in de 2e alinea. Het artikel begint vanaf ‘samen’.  

 

Philippe Rosier: ik zou ervoor pleiten om dit het eerste jaar te houden zoals gepland, dan grondig te 

analyseren en vervolgens bij te sturen indien nodig. 

 

Steven Van Geeteruyen: aangeven wat voor soort contracten er afgesloten zijn, is eigenlijk beter de 

contracten zelf opladen. Zeker in combinatie met checken van het budget.  

 

Jeroen Truyens: GDPR-gewijs is het wel veel eenvoudiger om enkel de vinkjes te hebben, en niet alle 

contracten bij te houden.  

 

Bart Timmermans: we kunnen toch niet nu al afzwakken zonder dat we 1 jaar geprobeerd hebben? 

 

Wim Fonteyn: we mogen ook het verhaal van de bedrijfsvoorheffing niet vergeten? Het kan niet dat de 

RSZ premies tot €4.500 ziet als onkosten, maar de fiscus dit wel ziet als inkomst? 

 

Chris Zoldermans: kwalificeren van het contract (type) zou beter een toevoeging zijn dan een 

vervanging. 

 

Philippe Rosier zal een meeting beleggen met legal department KBVB en Steven Van Geeteruyen om 

dit verder te bespreken. Voorlopig sturen we dit niet door naar de Hoge Raad. 

 

 

5. VV-23-10: wisselspelers 

 

Bart Timmermans: we kiezen voor vereenvoudiging over formats heen. We gaan naar 5 wisselspelers 

en 5 wissels tijdens 3 wisselmomenten, wissels tijden de rust niet meegerekend. In 1e afdeling blijft het 

ongewijzigd. Daarnaast toevoeging dat 3 spelers U23 op wedstrijdblad moeten staan t.e.m. 4e 

provinciale.  

 

Stefan Leunen: B6.109: kan deze tekst niet eenvoudiger gemaakt worden voor de clubs? De definitie 

van U23 kan eigenlijk eenvoudiger. Bijvoorbeeld: minstens ‘3 U23-spelers’. We kunnen dan in algemeen 

reglement over leeftijden (B4.105) de volledige uitleg schrijven.  

 

Jeroen Truyens: Vlaams-Brabant wil liever het oude systeem maar sluit zich aan bij de meerderheid. 

 

Pierre Deckers: er zijn misschien ook praktische problemen met te weinig plaats in dug-outs en 

spelers/staff die buiten de zone vallen. 
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Het zou logischer zijn dat aantal spelers die mogen gewisseld worden, ook mogen opwarmen. Dit zou 

aangepast moeten worden in de spelregels. Waarom zouden zij eigenlijk aan dezelfde kant moeten 

opwarmen? Het departement arbitrage zal dit verder opnemen. 

 

Het voorstel wordt aangepast zoals hierboven beschreven en overgemaakt aan de HORA. 

 

6. VV-23-12: derde scheidsrechter futsal 

 

Dit voorstel mag overgemaakt worden aan de HORA. 

 

 

7. VV-23-18: normale overgang IP-vrouwenvoetbal 

 

Ann Van Leuvenhage: belangrijk dat regels mannen en vrouwen op elkaar worden afgestemd. 

 

Bart Neven: (inter) weghalen. Het interprovinciale komt bij hogere amateurafdelingen terecht.  

 

Parrallel moeten we ook zeker nadenken over de naam van interprovinciale vrouwenafdeling. 

 

Vragen om dit met onmiddellijke ingang en hoogdringend te stemmen op HORA en communicatie te 

voorzien vanuit de dienst aansluitingen zodat het duidelijk is.  

 

8. VV-23-19: voorstellen departement minivoetbal 

 

Dit voorstel mag overgemaakt worden aan de HORA. 

 

9. Mededelingen KBVB en Bestuur Voetbal Vlaanderen 

 

Jorg Keldermans over Bestuur Voetbal Vlaanderen 12-12-2023 

- Nieuwigheden jeugdvoetbal en Ronde van Vlaanderen 

- Toelichting over buitenlandse overnames 

o Werkgroep vertegenwoordigers: Bart Neven, Erik De Bie, Stefan Leunen en Marnix 

Roelands zullen voor de VSC zetelen. 

- Leeftijd leden Algemene Vergadering is bevestigd op 75 jaar 

- Nieuw sociaal contract – onderzoek Deloitte  

- Samenwerking met DPG media over amateurvoetbal 

 

Jorg Keldermans over Raad van Bestuur KBVB 

- Nieuwe CEO aangesteld: Piet Vandendriessche 

- Cijfers na analyse licenties profclubs  

- Status over bid EK futsal, het is naar Letland gegaan. 

- Status over bid BNG, Zuid-Afrika heeft zich teruggetrokken. 

 

10. Inbreng vanwege de entiteiten/varia 

 

Marnix Roelands: wat als een club met 5 elftallen, 2 elftallen afstoot, kunnen zij dan een niveau 

behouden? Neen, dit is dan een nieuwe club en dan moeten zij onderaan de ladder beginnen.  
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Giel Verhelst: ik wou het idee opperen van een memorandum, ik ben blij om te horen dat dit in het 

Deloitte-verhaal is opgenomen.  

 

Bart Neven: OLV stond gepland op 27-02-2024, maar dan spelen de Red Flames. We verschuiven dit 

naar 1 dag later op 28-02-2024 om 18u. 

 

 

De volgende zitting van de Vlaamse Studiecommissie gaat door op zaterdag 10-02-2024. 

 

 

 

Bart Neven    Nand De Klerck 

Voorzitter    Secretaris VSC 


